



ПРИВЕТСТВИЕ

От имени Торгово-промышленной палаты Российской Федерации приветствую гостей, участников и организаторов Международных специализированных выставок товаров для дома, дачи и подарков HouseHold Expo, Stylish Home и Christmas Box. Podarki и Dachа Outdoor.

Сегодня, перед рынком непродовольственных товаров стоят задачи повышения качества товаров для конечного потребителя, расширения ассортимента, продвижения российских товаров на международные рынки.

Выставки HouseHold Expo, Stylish Home, Christmas Box. Podarki и Dachа Outdoor уже на протяжении многих лет демонстрируют новации в производстве товаров народного потребления и новинки от ведущих мировых брендов.

Уверен, что выставки дадут возможность участникам получить наиболее полную информацию о состоянии рынка, станут источником деловых контактов и заключения выгодных договоров, будут способствовать укреплению партнерских связей.

Желаю гостям, организаторам и участникам выставки плодотворной работы, достижения высоких коммерческих результатов, успехов и процветания!

**Вице-президент
Торгово-промышленной палаты
Российской Федерации
В.А. Дмитриев**

WELCOME ADDRESS

On behalf of the Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation I am pleased to welcome the guests, participants and organizers of International specialized exhibitions of household goods, goods for dacha and gifts HouseHold Expo, Stylish Home, Christmas Box. Podarki and Dachа Outdoor.

Today, the market of non-food products is faced with the tasks of increasing product quality for the end consumer, expanding the product range and promoting Russian goods on international markets.

For many years now, HouseHold Expo, Stylish Home, Christmas Box. Podarki and Dachа Outdoor exhibitions have demonstrated innovations in the manufacture of consumer goods and novelties from leading brands of the world.

I am convinced that the exhibitions will give the participants a chance to obtain the most detailed information about the state of the market, will become a source of business contacts and conclusion of profitable contracts, and will contribute to the strengthening of partner relations.

I wish the guests, organizers and participants of the exhibitions fruitful work, good business results, success and prosperity!

**Vice-president
Chamber of Commerce and Industry
of the Russian Federation
Vladimir Dmitriev**

A stylized handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Vladimir Dmitriev'.